
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΝΟΜΟΥ ΣΑΜΟΥ ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ ΣΤΕΦΑΝΑΔΗ 

 

 

Προς: Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

Θέμα: Λειτουργία της Κλειστής Ελεγχόμενης Δομής στη Σάμο 

 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 

 

Ως γνωστόν, στη Σάμο έχει δημιουργηθεί από το 2021 μεγάλη  Κλειστή Ελεγχόμενη Δομή φιλοξενίας 

προσφύγων - μεταναστών  δυναμικότητας 3.184 ατόμων. 

 

Η δυσανάλογα μεγάλη δομή για το μέγεθος του νησιού, παρά τα μεγάλα προβλήματα που υπάρχουν 

στην ακριτική αυτή περιοχή και πάρα τα μεγάλα προβλήματα που προέκυψαν από τον 

καταστρεπτικό σεισμό, δημιουργήθηκε, με ομόθυμη συναίνεση των θεσμικών και της κοινωνίας, με 

συναίσθηση του εθνικού χρέους, σε αντίθεση με τις αντιδράσεις άλλων περιοχών της πατρίδας μας 

που παρακολουθούμε μέχρι και σήμερα. 

 

Το τελευταίο χρονικό διάστημα, ενώ οι προσφυγικές ροές προς τη Σάμο συνεχίζονται, συγκεκριμένα 

την προηγούμενη εβδομάδα αφίχθησαν 167 άτομα αυξάνοντας τον συνολικό αριθμό των 

διαμενόντων σε 2.668. Παράλληλα, οι μετακινήσεις ενηλίκων προς την ενδοχώρα έχουν ανασταλεί 

από τον Φεβρουάριο του 2025 με ότι αυτό συνεπάγεται και για την λειτουργία της Δομής, αλλά και 

για την τοπική κοινωνία. 

 

 

Με εκτίμηση, 

Ο Ερωτών Βουλευτής Ν. Σάμου 

Καθ. Χριστόδουλος Ι. Στεφανάδης 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1)  Ποιος είναι ο σχεδιασμός για τη συνέχιση των μεταφορών και την αποσυμφόρηση της 

δομής. 

2)  Ποιος είναι ο σχεδιασμός σε διαφαινόμενη περίπτωση αύξησης των αφίξεων.   

3)  Τι προοπτική υπάρχει για την λειτουργία της Δομής, εν όψη του νέου Νόμου που αφορά 

το άσυλο. 
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